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Aangezien de onderwerpen van deze vergadering werden ook de adviescommissies bibliotheek en cultuur 

uitgenodigd. De leden van de vrijetijdsraad staan in het vet gedrukt. 

Aanwezig: stemgerechtigd 

• Elwyn Moerenhout, voorzitter  (AC Cultuur) 

• Willy Van Mol, ondervoorzitter  (AC Senioren) 

• Vincent De Pauw, AC Cultuur   

• Brunhilde Verhavert, Archief 

• Lander Waegeman, Jeugdraad (Nijdrop) 

• Freddy Wouters, Archief   

• Kenneth De Clercq, AC Bibliotheek   

• Erik Gyselinck, AC Sport 

• Patrick De Meersman, AC Sport   

• Lieve Maes, AC bibliotheek 

• Rik Decoene, AC bibliotheek 

• Pascale De Koninck, AC cultuur 

• Louis De Pauw, AC cultuur 

• Lieve Mannaert, AC bibliotheek 

• Katrien De Coster, AC bibliotheek 

• Arianne De Bondt, AC cultuur 

• Frieda Verdoodt, AC bibliotheek/cultuur 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Jan Couck, Schepen Cultuur   

• Johan Deleu, Schepen Sport   

• Sigrid De Backer, Coördinator Vrijetijd   

• Sabine Caluwaert, deskundige cultuur   

• Gerda Allaerts, bibliothecaris   

 

Verslag vergadering Vrijetijdsraad 

 

Datum: maandag 5 september 2022 
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Verontschuldigd 

• Sharon Van Rode, Jeugdraad 

• Els De Vuyst, Academie voor Beeldende en Audiovisuele Kunsten   

• Eliane Laurent, AC Senioren       

• Kati De Maesschalck, Muziek- en Woordacademie August De Boeck 

• Pierre Vanderborght, AC cultuur 

• An De Puydt, AC bibliotheek 

• Lutgarde Cleemput, AC Cultuur 

• Tom Bosman, AC Cultuur 

• Evelien Beeckman, Schepen Jeugd   

Agenda 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Terugkoppeling advies tijdelijke publiciteit / advies Singel (Sigrid) 

• Opstart digitaal evenementenloket (Sigrid) 

• Toelichting renovatie Hof ten Hemelrijk en bibliotheek + adviesaanvraag 

• Huurreglement zalen en materiaal – adviesaanvraag (Elwyn) 

• Goedkeuring erkenning van verenigingen (Elwyn) 

• Noodfonds 

• Varia 

• Nieuwe datum in oktober 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag vorige vergadering 28/03 

Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

Agendapunt: Terugkoppeling advies tijdelijke publiciteit / advies Singel 

Advies Heraanleg Singel: 

Advies van vrijetijdsraad werd conform andere adviezen voorgelegd aan het college: 2021_CBS_02005 - Vrijetijdsraad - 

Advies heraanleg Singel – Kennisneming 

Dit is tevens ook bezorgd aan en besproken met  de dienst infrastructuur die, als verantwoordelijke van dit dossier, 

hiermee ook aan de slag ging. Dit is teruggekoppeld aan Astro-plan, die wel aangaf dat niet alle adviezen konden 

weerhouden worden. De verschillende adviezen van vrijetijd, MRO, VAR, Kerkfabriek, brandweer en politie werden 

naast elkaar gelegd door dienst infrastructuur en consensus naar mogelijkheden werd gezocht. 
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Advies zou niet fysiek in de gemeenteraadsbeslissing gezeten hebben, doch is dit niet noodzakelijk, uiteraard wel 

wenselijk.  

De betrokken diensten én secretariaat zijn hierop aangesproken en zullen dit in de toekomst beter opvolgen.  

 

   Advies tijdelijke publiciteit: 

De meeste adviezen of herformuleringen in het reglement werden weerhouden, m.u.v. een nota rond aanplakkingen 

specifiek rond palen en bushokjes van De Lijn. Hiertoe kreeg de dienst vrijetijd vanuit het college de opdracht dit na te 

gaan bij De Lijn zelf. 

Wat betreft de bushaltes vallen enkele de haltepaal, het haltebord en de dienstregeling onder de rechtstreekse 

verantwoordelijkheid van De Lijn. Voor alle andere halte-accommodatie zoals schuilhuisjes, vuilnisbakken, 

fietsstallingen, verlichting, zitbanken, etc. is de gemeente of stad zelf verantwoordelijk. Zij bepalen dus ook wat er wel en 

niet opgehangen mag worden in de bushaltes.  

Het is wel zo dat in de meeste gevallen Clear Channel reclame in bushaltes voorziet. Zij hebben contracten met de 

gemeentes en beslissen dus welke reclame er opgehangen mag worden. 

Onze gemeente heeft een contract met JC Decaux naar onderhoud en ophanging affiches in de bushokjes. Zij doen hier 

dus de controle, opfrissing e.d. Dit maakt dat we dit niet apart moesten vernoemen in ons reglement. Het reglement 

beslaat alles wat kan en niet kan. 

Digitaal invulformulier via website werkt efficiënt en wordt goed gebruikt. 

 

Agendapunt: Infomoment digitaal evenementenloket 

Opwijk start met een digitaal evenementenloket op maandag 3 oktober 2022!  

Als je van plan om een evenement in Opwijk te organiseren, bijvoorbeeld een buurtfeest, een festival, een fuif of een 

sportwedstrijd, dan heb je toelating van de gemeente nodig.  

Voor elk soort evenement waar meer dan 100 mensen op afkomen, waarvoor je gebruik maakt van het openbaar 

domein, waarop je sterke dranken wil schenken of waarop je versterkte muziek wilt draaien, heb je de goedkeuring van 

gemeente Opwijk en veiligheidsdiensten voor nodig.  

Hoe kan je die dan krijgen en waarmee je allemaal rekening moet houden: proberen we tegen 1 oktober allemaal te 

bundelen op vrijetijd.opwijk.be/. Simpel, duidelijk en allemaal in één keer geregeld.  

Via de software EagleBe kan je jouw evenement vlot digitaal aanvragen door aan te melden, registreren en start je 

aanvraag. Dit programma wordt nu reeds gebruikt voor onze andere innames openbaar domein zoals parkeerverbod, 

container, … 

Dit programma zal jou verschillende vragen stellen over jouw event, zoals wat wil je organiseren en wanneer? Hoeveel 

mensen verwacht je? Voorzie je randanimatie? Worden er tenten gezet? Wordt er live muziek gespeeld? Of komt er een 

dj? Zal er eten zijn? Wordt er sterke drank geschonken?  

Indien zo, zal het programma jou ook wijzen op bijvoorbeeld dat je waarschijnlijk elektriciteit nodig hebt. Moet de straat 

afgesloten worden? Is er een omleiding voorzien? En kunnen de veiligheidsdiensten dan nog door? Heb je 

blusapparaten nodig? Is jouw inplantingsplan in orde?  

Op opwijk.be vind je vanaf 3 oktober trouwens ook een checklist. Helemaal klaar om goed voorbereid aan jouw 

evenement te beginnen! 

Alles ingevuld? Dan is het nu wachten op de goedkeuring van de gemeente Opwijk, de adviezen van onze 

veiligheidsdiensten en laat het feestje dan maar beginnen! 

 

https://vrijetijd.opwijk.be/
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We nodigen alle verenigingen uit op woensdag 5 oktober 2022 om19u30 voor een toelichting en demo. 

 

Vragen en aandachtspunten vanuit vrijetijdsraad:  

- Wat als we elektronisch versterkte muziek nodig hebben in de feestzalen? Moeten we dit aanvragen? Wanneer 

wel en wanneer niet? 

Dit zal bij de toelichting zeer duidelijk gesteld worden, maar uiteraard zijn er wat overlappende zaken. Voor Hof 

ten Hemelrijk is dit niet van toepassing, maar voor onze andere feestzalen mogen we inderdaad slechts 12x 

EVM gebruiken. Dit houdt op zich dienst verhuur in de gaten en zij zullen jou melden of je al dan niet EVM moet 

aanvragen.  

Indien je niet helemaal zeker bent als je iets moet aanvragen, kan je ook altijd even bellen naar onze diensten. 

- Gaan er niet té veel aanvragen binnenkomen dan? 

De kans is groot dat er bijkomende aanvragen komen. Dit is wat de bluts met de buil. Op zich moet dit 

programma ervoor zorgen dat alles vlotter zal verlopen en een dossier van de eerste keer in orde is. Uiteraard 

zal dit programma ook kinderziektes vertonen. Terugkoppelingen vanuit jullie zijn dan ook steeds wenselijk om 

dit te voorkomen. 

- Kan de combinatie met Cycling Vlaanderen en de VTT-tool van Sport Vlaanderen mee opgenomen worden? 

EagleBe is momenteel in onderhandeling met Sport Vlaanderen om een link te leggen. Met Cycling Vlaanderen 

zijn afspraken gemaakt zodanig dit niet dubbel ingegeven dient te worden. We volgen dit zeker op. We zijn ons 

immers bewust van deze materie en rompslomp aan papierwerk. 

 

 

Agendapunt: Toelichting renovatie Hof ten Hemelrijk en bibliotheek + 

adviesaanvraag 

Schepen Jan Couck licht de plannen toe. Deze plannen zijn nog niet definitief. De vrijetijdsraad wordt gevraagd 
advies uit te brengen zodanig dit in de laatste bespreking kan meegenomen worden. 
We zullen voor dit project ook een subsidiedossier indienen bij de Vlaamse overheid (1 april 2023). 
Vermoedelijk opstart januari 2024. 

 
Eind vorige legislatuur was er een bestek opgemaakt en gepubliceerd. De verbouwing die toen voorzien 
was, was opgebouwd in 3 fases. 
De vervanging van de tent werd toen niet weerhouden (fase 2), daar de prijzen zeer exuberant waren. 
Deze fase zou op een later tijdstip worden opgenomen. 
De vervanging van de tent dringt zich steeds meer op, waardoor de verbouwing nu verder zal opgenomen 
worden. Ook de bibliotheek dient hervormd te worden met het oog naar de zelfscan en mogelijks opstart 
van een “open bibliotheek”. 
 
Bijkomend en nog niet opgenomen in het huidige voorstel, werd aan de architecten input gevraagd om de 
verhitting in de bibliotheek tegen te gaan en de verluchting te optimaliseren.  
 
Vragen en opmerkingen vanuit de vrijetijdsraad en commissies:  
- Waar komt de vestiaire? Wordt er een fysieke (ontvangst)balie voorzien in de ruimte onder het afdak? 

Er is de bedenking of dit wel mooi zal ogen en voldoende ruimte voor gaat zijn. Kijken we dan niet 
altijd uit op een vestiaire? 

- Zullen de muren van de groene zaal verdwijnen zodanig deze ruimte volledig geïntegreerd wordt in de 
bibliotheek? 
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- Aangezien de ingang van de bibliotheek toegaat, dan dient er een nieuwe nooduitgang in de bib te 
komen. 

- Kan er een drinkwaterkraantje voorzien worden in de bibliotheek? 
- Kan er iets gedaan worden aan de lichtinval in de bibliotheek? 
- Waarom wordt het dak van de Schuur niet geïsoleerd?   
- Worden deze gebouwen ook energiezuiniger gemaakt? 
- Kan hemelwater opgevangen worden ? 

Mogelijkheid tot openbare toiletten ?  
 

- Hof ten Hemelrijk was vroeger ook gesubsidieerd door de provincie met nadrukkelijke vraag om de 
connectie met het groen goed de bewaren. Ook uitbreiding zou moeilijk zijn. We blijven binnen de 
rooilijnen en dus conform de mogelijkheden. 

- De bibliotheek krijgt te weinig ruimte bij. 
- Kostprijs: 2 300 000 euro 

 
 
Advies van de vrijetijdsraad: Op basis van bovenvernoemde zaken verwoord de vrijetijdsraad een 
advies (zie document “advies verbouwing tent en schuur Hof ten Hemelrijk + bibliotheek”) 
 
Algemeen gezien worden de plannen warm onthaald, doch heerst er grote bezorgdheid naar de 
energiezuinige voorzorgsmaatregelen en de ontbrekende hervorming van de bibliotheek. 
 

 

 

Agendapunt: Huurreglement zalen en materiaal – adviesaanvraag 

De leden van de vrijetijdsraad alsook de adviescommissies kregen de reglementen  voor verhuur van 
gemeentelijke zalen en verhuur van materialen vooraf doorgestuurd.  
 
Dit advies is een eerste fase in de aanpassing van het huur- en tariefreglement van gemeentelijke zalen 
en materialen.  
 
De reglementen werden per artikel overlopen en aanpassingen en adviezen werden opgesomd. 
 
 
Advies van de vrijetijdsraad kan je terugvinden in het document “advies huurreglement zalen en 
materialen” 
 
 

Agendapunt: Goedkeuring erkenning van verenigingen 

Er werd gevraagd om eens een lijst te bezorgen van alle tot nu toe erkende verenigingen. Lijst is hierbij 
toegevoegd.  
 

TOTAAL aantal erkende verengingen / comités dd. 05/09 159 
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sport 30 

socio-cultureel 73 

jeugd 8 

comités (48) waarvan           buurtcomités 20 

jaarverenigingen 4 

            Officiële kermiscomités 4 

                           Bovenlokale organisatiecomités 9 

                                                  Goede doel 3 

    Straatkermiscomité 3 

                                                 Oudercomité 5 

 
 
 

Dossier volledig in orde: 
 

Kerk-Kermiscomité Nijverseel 
De nodige bewijsdocumenten werden afgeleverd om erkend te worden als een organisatiecomité, met name 
kermiscomité. 

De vrijetijdsraad adviseert positief om Kerk-Kermiscomité Nijverseel vzw te erkennen als een 
organisatiecomité, met name kermiscomité. 

 
Emo for Life 
Deze vereniging werd opgericht door ouders van verongelukte kinderen opdat Thomas, Stijn en Kamiel nooit 
worden vergeten! Jaarlijks organiseren zij hiervoor tal van activiteiten en dragen ook hun steentje bij voor de 
warmste week! Zij wensen erkend te worden als organisatiecomité, met name goede doelen. 
 

De vrijetijdsraad adviseert positief om Emo for Life te erkennen als een organisatiecomité, met name goede 
doelen. 

 
Club 51 
Deze vereniging is een groep van mensen woonachtig in Opwijk die het initiatief nemen om met jaargenoten 
een jubileumviering te organiseren. Wegens corona werd de viering van hun 70ste verjaardag uitgesteld naar 
oktober 2022. Hun aanvraag voor registratie van Club 51 bij de gratis vrijwilligersverzekering is in 
behandeling genomen en werd goedgekeurd. 
De nodige bewijsdocumenten werden afgeleverd om erkend te worden als een organisatiecomité, met name 
jaarvereniging. 
 

De vrijetijdsraad adviseert positief om Club 51 te erkennen als een organisatiecomité, met name 
jaarvereniging. 

 
 
Dossier niet volledig in orde: 
 

Coördinatiecomité Mazenzele 

• Lijst bestuursleden opgevraagd (voorlopig enkel namen + mailadressen bezorgd). Adresgegevens 

opgevraagd. 
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• Bij de organisatie van de kermis treedt de gemeente Opwijk, als medeorganisator, inzake de 

verzekering. Echter niet als zij andere gemeenschapsverbindende initiatieven op poten zouden 

zetten. Dan dienen zij zelf in te staan voor de verzekering. De info betreft de vrijwilligersverzekering 

werd hen overgemaakt.  

Het coördinatiecomité Mazenzele organiseert en ondersteunt de jaarlijkse dorpskermis in Mazenzele met 
allerlei randactiviteiten en een jaarmarkt voor klein- en pluimvee, paarden en groot vee. Sinds vorig jaar 
willen ze ook andere gemeenschapsverbindende initiatieven op poten zetten in de komende jaren. Vandaar 
hun aanvraag om hen niet alleen te erkennen als kermiscomité maar ook als comité bovenlokale uitstraling. 

Uitgezonderd een lijst van hun bestuursleden werden de nodige bewijsdocumenten afgeleverd om erkend te 
worden als een organisatiecomité, met name kermiscomité. 

 

De Vrijetijdsraad adviseert positief en erkent deze organisatie als een organisatiecomité/kermiscomité zodra 
zij hun lijst van bestuursleden hebben voorgelegd. 
 
 

 

Agendapunt: Noodfonds 

Noodfonds: de vierde ronde is afgewerkt. 

Het restbedrag van ongeveer 18 500 euro wordt, gezien de huidige coronasituatie en maatregelen best niet meer 

verlengd voor een volgende indiendingsperiode, maar duurzaam ingezet. Enige voorwaarde hiertoe is dat dit bedrag 

rechtstreeks of onrechtstreeks terugvloeit naar de verenigingen.  

De diensten hadden vorige week reeds een intern brainstormoverleg om tot enkele voorstellen te komen: 

 

1. Aankoop/ verbetering outdoor fitnesstoestellen 

 

- Callisthenics (ondergrond dient ook antislip te zijn; voorzien van houtsnippers – jaarlijks dus ook 

onderhoudsbudget voorzien).  

- Opwaardering/vervanging fitnesstoestellen park (6) -> deze zijn niet meer in een goede staat en dienen eigenlijk 

vernieuwd te worden.  

- Beweegbank IpitUp. Zou wel zeker passen rond de fitnesstoestellen park. Budget 10.000 euro. moet nog verder 

onderzocht worden, maar deze staat ook op de sporteldag. Probeer hem dus gerust eens uit en alle feedback is 

welkom. 

 

2. Speelbos uitbouwen 

Vaste natuurlijke speelobjecten voorzien (in kader van Vetweyde, Bosloop). Wens om speelbos  optimaler te 

gebruiken. Nu overwoekerd, weinig tot geen extra uitdagingen of spe(e)lmaterialen.  

Tijdens de vergadering wordt gemeld dat het onderhoud niet goed opgevolgd wordt, er veel sluikstorten en 

vandalisme is, tevens overlast.  

De meningen zijn hierover dan ook wat verdeeld. Iedereen vindt dit idee zeer goed, doch wordt de timing in 

vraag gesteld: Is het niet beter dit samen te nemen met de opstart en verdere invulling van de Vetweyde 

zodanig mogelijke investeringen niet verloren gaan? Anderzijds wordt geopperd dat deze investeringen nu 

reeds wenselijk zijn en veelvuldig gebruikt zullen worden, dus waarom wachten? 

 

3. Uit-pas 
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Budget eventueel gebruiken voor deel van de investeringen. Ofwel jobstudent aanwerven met dit budget. Uitrol 

van het noodzakelijke vrijetijdsnetwerk kan ook.  

 
Coördinator vrijetijd vraagt om eventueel nog andere voorstellen door te geven. Momenteel zullen de diensten 
bovenstaande ideeën verder uitwerken en terugkoppelen naar een volgende vergadering.  
 

 
 

Agendapunt: Varia 

1. Sint-Pauluszaal: 
o Kan deze niet nog langer opengehouden worden en pas samen afbreken met de afbraak van 

het MAI? Dit kan voor beide partijen een win-win-situatie (kostendrukkend) betekenen.  Er is 
een bliivend tekort aan sportaccommodatie voor de indoorsporten  en deze zaal zou al enkele 
zaken kunnen ondervangen. 

o Vetweyde: mogen we nog “geloven” in een opstart in deze legislatuur? Zie AC sport. 
2. Het is hier niet het platform, maar graag duidelijkheid rond de infoavond rond de werken in de 

Kalkestraat (aquafin / gewijzigde verkeerssituatie) en Groenstraat (tractorsluizen) => hoe lang duurt dit 
nog? Was hier een infomoment rond? (werken van Aquafin – verkeer wordt omgeleid, maar nog 
steeds geen werken lopende) In de Kalkestraat gaat het ook over een permanente wijziging die in 
proef was opgesteld. Echter is dit volledig opgedrongen en zijn de buurtbewoners hier niet over te 
spreken.   

3. Agenda: 

• 06/09: Repaircafé 

• 10/09: Petanque 

• 10/09: Vlaanderen Zingt! => blijvend een oproep om te Komen zingen! 

• 12/09: Sporteldag 

• 14/09: Leesfoor 

• 18/09: Kadeekes in ‘t Park 

• 19/09 tem 14/10: Bosloop 

• 22/09: Openingsavond programmatie GC Hof ten Hemelrijk Lais 

• 22/09: Netwerkavond OpLeBug cultuuravond in Lebbeke 

• 22/09: Eerste bijeenkomst Leesjury groep 5 

• 25/09: Hopoogstfeest 

• 25/09: Rommelmarkt centrum 

• 27/09: Eerste bijeenkomst Leesjury groep 3 en 4 

• 28/09: Leesfoor 

• 29/09: Eerste bijeenkomst Leesjury groep 2 

• 02/10: Open Gemeentedag locatie De Staak  

• 07/10: De Schrijfwijzen 

• 08/10: startdag: De Leeshelden 

• 15/10: Start Boekstartdag (voorstelling in namiddag) en Verwenvoormiddag van de bibliotheek. 
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Verslag: Sigrid De Backer 
 
 

Datum volgende vergadering: dinsdag 18 oktober 2022 

 

 


